
Sprawozdanie z wykonania planu pracy Komisji Rolnictwa i Infrastruktury Wiejskiej za rok 

2020 

W skład Komisji Rolnictwa i infrastruktury Wiejskiej wchodzą 

1. Halina Mnichowska – przewodnicząca 

2. Ewa Hoppe  - Kowalska – zastępca przewodniczącej 

3. Sławomir Krainski – sekretarz 

 

Wykonanie planu pracy Komisji. 

Komisja w ciągu roku odbyła 18 posiedzeń. Posiedzenia odbywały się zgodnie z planem pracy w reżimie 

sanitarnym i poprzez wideokonferencje, z których każdorazowo został sporządzony protokół. 

Frekwencja na posiedzeniach komisji była bardzo wysoka. W większości posiedzeń komisji 

uczestniczyli: 

1. Burmistrz Miasta i Gminy Sławomir Napierała 

2. Zastępca Burmistrza Piotr Kalamon 

3. Zastępca Burmistrza Krzysztof Błoński 

4. Skarbnik Miasta i Gminy Tomasz Angielczyk. 

W zależności od tematyki posiedzeń komisji w spotkaniu uczestniczyli dyrektorzy poszczególnych 

wydziałów lub oddelegowani pracownicy tych wydziałów, który omawiali i udzielali wyjaśnień co do 

problematyki posiedzeń komisji. 

 Przedmiotem każdego posiedzenia były materiały związane z problematyką sesji rady gminy. 

Omawiane pozostałych materiałów związane było z tematyką planu pracy komisji. Posiedzenia Komisji 

były protokołowane przez członka komisji i są do wglądu w biurze rady.  

 

Wykonanie planu pracy w poszczególnych miesiącach: 

1. Styczeń 

Spotkanie Komisji z sołtysami – tematem wiodącym było „Bezpieczeństwo na wsi”. W spotykaniu 

uczestniczyli przedstawiciele 

- Staży Miejskiej 

- Straży Pożarnej 

- Policji 

Omówione zostały również sprawy związane z dożynkami ogólnopolskimi i gminnymi, turniejem wsi 

i konkursem ogrodów przydomowych.  

2. Luty 

Na wyjazdowym spotkaniu komisja odwiedziła zakład ATR Bydgoszcz- RZD Gospodarstwo 

Rolne Minikowo. Dyrektor Bogumił Szymański, zootechnik i brygadzista zapoznali nas 

z produkcją roślinną i produkcją mleka. 

 

 

 



3. Marzec 

W związku z wybuchem pandemii za planowe spotkanie z Izbami Rolniczymi nie odbyło się 

i zostało przeniesione na dalszy termin. 

 

4. Kwiecień 

Inwestycje gminne na terach wiejskich – były tematem spotkania komisji z panią Małgorzatą 

Dąbrowską z Wydziału Inwestycji. 

 

5. Maj 

Zaplanowany wyjazd szkoleniowy rolników z zakresu uprawy, agrotechniki, odmianoznawstwa 

roślin zbożowych w Stacji COBORU Ruskiej Wsi nie odbył się ze względu na Covid-19 i brak 

możliwości wyjazdu.  

 

6. Czerwiec 

Powiatowa Izba Rolnicza w Nakle odbyła spotkanie sprawozdawcze i przedstawiła plan 

działania na rok następny. Komisja brała udział w posiedzeniu i zapoznała się z materiałami. 

 W związku z wprowadzonymi obostrzeniami nie odbył się Turniej Wsi w Kazinie. 

 

7. Lipiec 

Nowa edycja konkursu „Nasza wieś pięknieje” jest realizowana przez komisję. Ocenialiśmy 

ogrody w Paterku, Polichnie i Chrząstowie.  

 

8. Sierpień 

W ostrym reżimie sanitarnym z małą ilością uczestników odbyły się Dożynki Gminne 

w Sucharach ograniczające się do Mszy Świętej dziękczynnej. 

 

9. Wrzesień 

Wyjazd rolników na dożynki krajowe do Częstochowy nie został zrealizowany ze względu na 

pandemie. Komisja spotkała się z Przedstawicielem Gminnej Spółki Wodnej i mieszkanką 

Ślesina w sprawie stawu mieszczącego się przy Domu Kultury. 

 

10. Październik 

Spotkanie komisji z przedstawicielem Biura Terenowego ARMiR w Nakle. Pan Leszek Kimber 

przedstawił sprawozdanie z rozdysponowanych środków rządowych dla kół gospodyń 

wiejskich w gminie Nakło. 

 

11. Listopad 

Członkinie  KGW złożyły pisemne sprawozdania ze swoje działalności za rok poprzedni. Nie 

doszło do spotkania z komisją ze względu na pandemię. 

 

12. Grudzień 

Komisja pracowała nad projektem budżetu oraz spotkała się ze Skarbnikiem, który 

szczegółowo wyjaśniał pozycje budżetowe.  

 

 

 



Jak czytamy w sprawozdaniu spotkania wyjazdowe nie zostały w pełni zrealizowane. 

Powodem była pandemia i wszystkie obostrzenia jakie były z tym związane: zgromadzenia, 

przejazdy autobusem na szkolenia, konkursy kulinarne itp. 

 W ciągu roku członkowie komisji uczestniczyli również w uroczystościach rocznicowych 

obchodzonych w gminie Nakło. 

 Przedkładając powyższą informację komisja wyraża podziękowanie tym wszystkim 

pracownikom urzędu, którzy swym uczestnictwem w posiedzeniach przyczynili się do 

prawidłowego podejmowania decyzji przez członków Komisji Rolnictwa i infrastruktury 

Wiejskiej. 

 Jako Przewodnicząca Komisji składam podziękowania członkom Komisji za 

merytoryczną prace i stworzenie miłej i serdecznej atmosferze jaka panowała w komisji. 

 

 

Podpisy członów komisji        

1. Ewa Hoppe-Kowalska…………………………….. 

2. Sławomir Krainski ……………………………………….. 

 

Przewodnicząca Komisji Rolnictwa  

i Infrastruktury Wiejskiej 

………………………………………………….. 

Halina Mnichowska 


